
Protokoll GFSC Årsmöte 2024 
  

1. Mötets öppnande kl: 19,57, då vi tittade på EM i handboll först.  
 
2. Val av ordförande för mötet, Pelle Carlsson 
 
3. Val av sekreterare för mötet. Mojje Rahm 
 
4. Val av justeringsmän, Roberth Österman och Stefan Pettersson 
 
5. Dagordningen godkännande. Ja 
 
6. Godkännande av mötets utlysande. OK 
 
7. Val av revisorer för 2024. Håkan Daal o Stefan Hallsback i år igen  
 
8. Förslag ifrån valberedningen på 3 st nya styrelseledamöter. Förslag från valberedningen 
var att ta fram 5 styrelse representanter, sedan löser styrelsen vilka positioner de skall ha 
själva inom styrelsen, men det röstades ner. 
 
9. Val av 3 st styrelseledamöter, Ordf. Förslag på Roberth Österman kom upp för röstning 
men han sa Nej, så det blev sittande Pelle Carlsson 2 år, ledamöte Peter Jansson 2 år och 
Ulf Ryberg Kassör 2 år 
 
10. Kassörens resultatrapport, Ulf Ryberg redovisade allt på ett utmärkt sätt. 
 
11. Revisorerna godkände allt. Håkan Daal och Stefan Hallsback ( som inte var närvarande) 
godkände Ulfs arbete  
 
12. Fastställande av ansvarsfrihet för styrelsen gällande 2023 OK 
 
13. Förslag ifrån styrelsen. 

A. Stadgeändringar paragrafer 18,19,20,21 tas bort. Ja detta tas bort från våra 
stadgar 

B. Vi återgår till 6 Slaggolf tävlingar & 6 Poängbogey tävlingar. Ja detta införs igen, 
men vi utökar med att lägga till två nya priser, Vinnare av slaggolf cupen och 
Poängboey cupen, man räknar de sex bästa resultaten i varje cup och segrare blir 
den med mest poäng, poängen är samma som för en deltävling, 1:a 20p, 2:a 17p 
osv.  Segraren i varje cup fär förutom ett vandringspris  1000:- per vinst. 

C. Vi kommer att räkna 8 st resultat som tidigare men det är de 8 bästa oavsett 
Slaggolf eller Poängbogey.Röstade igenom, Ja  

D. Deltävling 12 enligt resultat i tabellen.Ja, enbart sista deltävlingen går i 
ledarbollar. 

E. Matchspelet utgår i klubben regi . Röstades bort, Ja 
F. Arrangörer för varje tävling skall se spelschema enligt de två tidigaretävlingar då 

lottning sker för att det skall bli en bättre fördelning mellan de som man spelar 
med. ( Det betyder att vi får spela med fler olika medlemmar leder till bättre 
sammanhållning och att man lär känna fler medlemmar.) En mycket viktig fråga 
som alla måste ta ett större ansvar att kolla upp så vi rullar runt bland alla spelare 
mycket mera än tidigare.Alla skall spela med alla under en säsong. 

 
 

  



14. Avgående medlemmar, nya medlemmar:  Jörgen Warsell avgår, Jelko Bozic vill ta ett 
timeout pga skada i ryggen men mötet kollade hans närvaro de senaste 5 åren och när man 
då såg hans deltagande så röstades han ut, Jonas Håkansson och Patrik Carnbäck ville 
också ta en timeout ( utan anledning ) mötet hade en lång diskussion om detta med att ta 
en timeout utan anledning, vi kollade även upp deras deltagande de senaste 5 åren, och de 
visade sig vara mycket bra deltagande, så mötet enades om att ge  Patrik Carnbäck och 
Jonas Håkansson en möjlighet att betala in 1000:- i medlemsavgift innan fredag den 9/2 
och då blir fullständiga medlemmar även 2024 men om de inte gör detta så kommer de att 
få lämna klubben och om de vill komma in igen så är det i mån om platser. Alltså 
godkändes inte en timeout utan anledning.  Nya medlem: Johan Spencer röstades in men 
lite avgjort på hur Patrik Carnbäck och Jonas Håkansson ställer sig till sitt erbjudande, om 
Patrik Carnbäck och Jonas Håkansson inte kommer vara med så är Johan Spencer en nya 
medlem i GFSC (han kom även och bjöd på en flaska whiskey till årsmötet) bifoga hans brev 
 
15. Inkomna motioner Inga inkomna motioner 
 
16. Övriga frågor.  
 
-Förslag om Long drive tävling tillbaka , röstade ner.  
 
-Prisbordet per deltävling bör höjas till att minst vara ett värde på 1000:- eller gärna mera 
om man har möjligheten att hitta bra sponsorer till sin deltävling, alla måste tänka på 
detta.  
 
-Vi gör en ny inventering på Piketröjorn ( de vita och blå) så de som inte har kan köpa till 
detta Ulf Ryberg tar hand om denna bollen.  
 
 -Vårresa till Kristanstad GK, lördag o söndag 25-26 Maj,  Mojje Rahm och Mats Nordström 
kollar upp detta. 
 
 -Liten justering på spelschemat 2024, Delt. 9 blir lördag 31/8 och Delt.10 blir söndag 15/9.  
 
-Spelschema 2025 blir som föreslaget. Bifoga spelschema 2024-2025  
 
-Höstresa 25/9 - 30/9 2024 Mojje Rahm, Roberth Österman och Uffe Jonasson                         
resekommittén) tar fram lite förslag och även Peter Jansson pratar med Monika om en 
Belekresa. 
 
-Resultaten måste komma in på vår hemsida fortare, Ulf Ryberg och Mojje Rahm hjälps åt 
med detta. 
 
17. Mötets avslutande. 22,13 ett möte med lite skitsnack och högt till tak, så här skall vi ha 
årsmötena alltid. 
 
Vid protokollet  
Mojje Rahm 
 
 
Justeras av  
 
 
Roberth Österman 
 
 
Stefan Pettersson 

  
 


